
 

 

Katrineholms Scoutkår 

Protokoll 

Styrelsemöte 

2022-12-08 

________________________________________________________________________ 

Närvarande: Mårten Grothérus, Lena Wieselgren, Pierre Karlsson, Andreas Johnsson, Robban 
Sandberg, Martin Eriksson, Åsa Tolbäcken, Karin Lindblad Augustsson, Anette Magnussen 

Frånvarande: Ola Eklund 

Adjungerad: Sigge Tolbäcken Eliasson  

 

1. Dagordningen 

• Dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående protokoll 

• Styrelseprotokoll från 2022-11-02 lades till handlingarna.  
 

3. Skrivelser 

• Scouternas nyhetsbrev, november 
• Föreningsservice, Katrineholms kommun 
• Tobaksfria veckan – så kan din förening bidra, Katrineholms kommun 

 

4. Ekonomi 

• Julförsäljningen: alla inbetalningar från scouter som sålt julsaker har inkommit till kåren. 
Slutligt resultat för julmarknaden och julförsäljningen är inte sammanställt ännu.   

• Swish: kåren behöver numera betala 1,50 kr för varje swish-betalning som kommer in till 
kårens swish-konto. För perioden 1 jan - 30 nov 2022 uppgår kostnaden till 499,50 kr.  

• Inget besked från kommunen ännu om vilken summa det kommunala föreningsbidraget 
uppgår till i år.  

• Det utlovade extra föreningsbidraget från kommunen om 24 000 kr är inte utbetalat.  



5. Aktuellt från avdelningarna.  

• Rävungarna: 22 scouter. Har avslutat terminen. 
• Björnungarna: 20–21 scouter. Har avslutat terminen. 
• Skogstrollen: 10 scouter. Har avslutat terminen. 
• Skogsrövarna: 13 scouter. Har avslutat terminen. 
• Rovfåglarna: 35–36 scouter. Avslutar terminen idag, 8/12. 
• Knappast: ca 15 st på veckomötena. Avslutar terminen den 16/12. Har fått en begagnad 

spis, vilken kräver vissa modifieringar i köket för att få plats. 
• Familjescouterna: ca 35 st på listan inkl. föräldrar.  

 

6. Medlemsläget.  

• Antal registrerade medlemmar: 279 st.  
 

7. Scoutgården, Scoutstugan och material 

• Eventuell omläggning av taket på Scoutgården.  
Offert från Hugos Handymen: 
Byte av alla tak inkl. hängrännor: 506 000 kr 
Byte av tak exkl. hängrännor: 466 000 kr 
Endast tvätt av taken: 10 000 kr per tak.  
Styrelsen enas om att det behövs en objektiv inspektion av taket, så att vi får reda på om 
takbyte krävs, eller om eventuellt byte kan skjutas på framtiden. Åsa tar kontakt med 
Hans Tolbäcken.  

• Ny varmvattenberedare installeras i ”garaget”/verkstaden den 9/12. Den förra sprang 
läck och varmvatten har därför inte funnits i grovköket sedan dess.  

• Skyltar för utrymningsvägar i Scoutgården ska köpas in. Mårten ansvarar för inköp och 
uppsättning.  
 

8. Genomförda aktiviteter  

• Julmarknad 20/11. Färre besökare – och därmed sämre förtjänst – än föregående år. Det 
dåliga vädret tros vara en bidragande orsak. Förslag att marknaden hålls mellan kl. 13-15 
nästa år. Åsa har minnesanteckningar som hon sparar inför kommande julmarknader.  
 

9. Kommande aktiviteter 

• Julgröt 15/12 kl. 18.30 på Scoutgården. Inbjudan är utskickad via mejl och lista är uppsatt 
på Scoutgården. Åsa handlar och kokar gröt tillsammans med Ulrika. Styrelsen samlas och 
börjar förbereda från kl. 17.30. Mårten inhandlar chokladaskar. Anmälan senast tisdag 
13/12. 

• Vårplanering söndagen den 8/1 kl. 15.00 på Scoutgården. Fika från 14.30 – Åsa och Sigge 
fixar. Sigge skickar ut inbjudan.   



• Skidkväll 23/1 2023 kl. 18-20.30 i Spökbacken. Uthyrningen öppnar 17.30. Robban håller 
i kontakten med Spökbacken. Sigge sammanställer en inbjudan.  
 

10. Distriktet 

• Förslag på lägerschema. Styrelsen tycker att cykeln ser bra ut.  
 

11. Övriga frågor 

• Grannskapsinitiativet – ett projekt i Postkodstiftelsens regi i syfte att bidra till levande, 
öppna och tillgängliga grannskap runtom i Sverige. Mårten och Andreas tittar vidare på 
om kåren ska ansöka om pengar (möjligt i spannet 20 000 – 50 000 kr) för genomförande 
av någon form av aktivitet.  

• Ny kårhalsduk. Ett antal förslag har hittills inkommit. Sigge skickar en påminnelse, främst 
till de äldre åldersgrenarna.  

• Fråga från kommunen att medverka på Tomtenatta 15/12. Vi har avböjt att vara med 
eftersom den årliga julgröten sedan länge är planerad att hållas samma kväll.  

• Demokratijamboree 2022. Martin, Åsa och Sigge deltog som ombud och redogör för de 
viktigaste besluten som fattades.  

• Ansökan från Skogsrövarna om 2000 kr för att täcka kostnaderna för taco-kväll på 
terminsavslutningen. 
Styrelsen beslutar att 
avslå ansökan med motiveringen att Upptäckarna redan fått bidrag för resan till Boda 
Borg samt har ett terminsbidrag på 1000 kr att använda till avdelningsverksamheten. 
Mårten och Andreas, avdelningsledare för Skogsrövarna, deltog ej i diskussionen.  

• Sommarläger 2023. Mårten och Sigge preliminärbokar läger på Vässarö för 50 personer, i 
första hand under vecka 30 och i andra hand under vecka 29.  

 

12. Nästa styrelsemöte 

• Datum för vårens styrelsemöten beslutas under vårplaneringen.  

 

 

 

Sekreterare   Justeras av ordförande 

 

Martin Eriksson  Mårten Grothérus 

 

 

 


